
Er wordt wel veel van ons vertrouwen in het ambtenarenapparaat gevraagd, nu blijkt dat 
precies de voor ons belangrijke verslagen uit een verder volledig dossier niet terug te vinden 
zijn. 
 
Met vriendelijke groet,  
Belangenvereniging  
Theo Hoogland 

 
 
Verzonden: donderdag 18 februari 2021 14:26 
Aan: 'St. Bewonersbelangen Oranjewijk' 
CC: Kaars, Jelle 
Onderwerp: RE: onderzoek naar archiefstukken inz. bouw gemeentehuis 
  
Beste, 
  
In aanvulling op de reactie van de wethouder, mijn collega’s van het archief hebben uitgebreid 
onderzoek gedaan naar de dossiers, maar hebben niet meer kunnen vinden dan dat wij al naar u en 
de raad hebben gestuurd (zie ook de reactie van mijn collega hieronder). In het betreffende dossier 
waar de stukken zijn uitgehaald zat wel een tabje met “gespreksverslagen”, zie bijgevoegde foto. Er 
zaten echter geen verslagen achter. Vermoedelijk zijn die op basis van de Archiefwet vernietigd, dat 
zal naar schatting ergens rond 2006 zijn geweest. 
  
Met vriendelijke groet, 

 

Projectleider Bouwkunde 

  
Verzonden: donderdag 4 februari 2021 17:58 
Onderwerp: FW: Foto 
  
Beste,  
  
Ik was al een beetje bang dat je dit ging vragen, ik kwam namelijk in het dossier van de 
bouwcommissie een verwijzingsblad tegen, en dat dossier heb ik met geen mogelijkheid boven water 
kunnen krijgen.  
Waarschijnlijk vernietigd? De andere bijlage is nog een kleine vondst in een raadsvergadering van 
1993, weet niet of je die al had. 
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